
Головною темою засідання виконавчого комітету Лиманської
селищної ради стало обговорення перспективного плану
розвитку на 2019-2021 роки.

На виконання дорученням Президента України Петра Порошенка кожна громада повинна визначити
свої переваги і пріоритети, на основі яких у дорожніх картах населених пунктів, зокрема і
Роздільнянському районі, будуть визначені першочергові об’єкти, які слугуватимуть маркерами
розвитку.

24 січня 2019 року головною  темою  засідання  виконавчого  комітету  Лиманської селищної ради
стало обговорення перспективного плану розвитку на 2019-2021 роки.

 

В  засіданні  виконкому  взяли  участь голова райдержадміністрації Наталія Бараненко, начальник
управління  розвитку та інвестицій  райдержадміністрації Ігор Романенко, керівник апарату
райдержадміністрації Ольга Головко, Лиманський селищний голова Ольга Євтодій, депутати 
селищної ради та  члени  виконкому.



 

Присутні прийняли активну участь в обговорені та запропонували  внести питання забезпечення
теплом мешканців багатоквартирних будинків смт Лиманське шляхом організації індивідуального
газового опалення квартир, капітальний ремонт амбулаторії та будівництво футбольшого поля для
підтримання здорового способу життя  населення до плану.


